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Aanwezig 
 

Voorzitter Mw. Witte 
Griffier Dhr. Brunsveld 

 
Leden Dhr. Van Oosterhout, dhr. Van den Kieboom, mw. Van de Weerd, mw. 

Weterings, dhr. Smit, dhr. Broeders en dhr. Van Nunen 
Afwezig Mw. Cornet 

 
1. Opening en agendabepaling 

Mevrouw Cornet heeft zich afgemeld. Mevrouw Voulon wordt vervangen door 
mevrouw Van de Weerd. 
De agenda voor dit presidium wordt conform voorstel vastgesteld. 

 
2. Vaststellen besluitenlijst presidium 8 april 2025 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Terugblik vergaderingen raad afgelopen periode 

De werkgroep samenwerking heeft een terugblik gemaakt, die gaat over de 
raadsvergaderingen op 10 april 2025. Door de onderlinge samenwerking is de 
discussie over de leefbaarheidsprojecten in het kader van de compensatiegelden 
Nederwiek goed verlopen. De vraag is of de combinatie van de drie vergadertypes, 
namelijk De Raad Luistert, De Raad Debatteert en De Raad Besluit voor de inwoner te 
volgen is. 
 

4. Vaststelling Lijst Ingekomen Stukken raad 5 juni 2025 
De lijst van ingekomen stukken worden voorgelegd aan de raad van 5 juni 2025. 
 
De Lijst Ingekomen Stukken levert de volgende opmerkingen op: 
LIS 3 Position paper passend en veilig leerlingenvervoer – ontvangen op 15 april 

door raad en college. De vraag van het presidium is wat de reactie van het 
college op deze position paper is geweest. 

LIS 5 VNG Ledenbrief over de uitkomsten van het overhedenoverleg over de 
voorjaarsnota van het kabinet. Het presidium vraagt om bij de 
voorjaarsnota/kadernota aan te geven wat de landelijke afspraken 
betekenen voor de gemeente. 

LIS 9 Toeristisch Platform Geertruidenberg, jaarverslag 2024. In het jaarverslag 
wordt gesproken over de opwaardering van de plassen. De raad heeft 
hiervoor eerder al een visie vastgesteld. 

LIS 20 De brief van een inwoner over de omleidingsroute van en naar Raamsdonk 
vanwege de afsluiting Kerkstraat. De raad ontvangt graag een afschrift van 
het antwoord aan de bezwaarmaker. 

 
5. Vaststelling agenda de raad luistert 15 mei 2025 (wordt de raad debatteert 

15 mei 2025) 
Het presidium heeft geen behoefte aan een raad luistert over de raadsvoorstellen 
herhuisvesting opvanglocatie. Na de insprekers is er behoefte om inhoudelijk met 
elkaar en het college in gesprek te gaan. De combinatie met een tweede onderwerp is 
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lastig. Het presidium besluit om agenda van de raad debatteert van 22 mei te 
verplaatsen naar 15 mei.  
 
De agenda van de Raad Debatteert van 15 mei wordt vastgesteld. 
 
Het presidium geeft aan dat de opstelling van de raadzaal zo te maken dat niemand 
met de rug naar het publiek zit en er twee halve cirkels zijn. 
 
De vergadering zal worden voorgezeten door de plaatsvervangend voorzitter van de 
raad, aangezien de burgemeester portefeuillehouder is. De heer Broeders is niet 
aanwezig. De heer Hooijmaijers zit deze vergadering voor. 
 
Er wordt op de reguliere wijze koffie en thee geschonken. 
 

6. Vaststelling agenda de raad debatteert 22 mei 2025 (wordt de raad luister 
22 mei 2025) 
Op de oorspronkelijke agenda van de raad luistert van 15 mei 2025 stond de 
integrale verordening sociaal domein. Dit onderwerp wordt verplaatst naar 22 mei 
2025, en is het enige onderwerp.  
In verband met de vierdaagse in Raamsdonksveer start de vergadering om 20.00 
uur. De heer Verschuren zit deze vergadering voor. 
 
Het presidium is akkoord met de agenda. 
 

7. Vaststelling agenda raad besluit 5 juni 2025 
Het presidium is akkoord met de agenda. 
 

8. Overzicht bijeenkomsten raad 
Er zijn geen nieuwe verzoeken toegevoegd. Het overzicht is ter kennisname. 

 
9. Programma bezoek Commissaris van de Koning 12 juni 2025 

Op 12 juni 2025 bezoekt de Commissaris van de Koning de gemeente. In het 
programma is ruimte voor een gesprek met de fractievoorzitters. Vanuit de 
fractievoorzitters worden de volgende onderwerpen aangedragen: 
➢ Welke rol pakt de provincie bij landelijke opgaven die op de gemeente 

Geertruidenberg in het bijzonder af komen: 
- Energietransitie (powerport) 
- De volledige aanpak van het knooppunt Hooijpolder 
- Opvang van ontheemden 

➢ Hoe kijkt de provincie aan tegen de bestuurlijke toekomst van Geertruidenberg en 
daarbij de ontwikkelingen binnen de SRBT/RWB? 

➢ Hoe wordt door provincie en binnen het IPO gekeken naar de uitdagingen die 
gemeenten hebben het uitvoeren van haar taken door personeelstekort en 
toenemende uitvoeringstaken door het rijk? 

 
10. Onderwerpen uit het presidium van maart 2024 

In 2024 zijn in het presidium een aantal onderwerpen benoemd die de raad graag 
terug ziet komen in een raad luistert. Dit lijstje is opgeschoond en het presidium wil 
in het najaar nog als onderwerp oppakken:  
Stikstof, netcongestie, problemen met watervoorziening. Welke invloed hebben deze 
problemen op de gemeente, met name voor de bouwprojecten en de groene gebieden 
in onze gemeente? 
Het presidium geeft mee om te kijken naar interessante sprekers. 
 
De overige onderwerpen blijven staan voor de nieuwe raadsperiode. 
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11. Voorstel auditcommissie tafeltjesavond 17 juni 2025 

In de vergadering van de auditcommissie van eind maart is de RIB ombuigingen 
besproken. N.a.v. die bespreking geeft de auditcommissie aan meer plenaire 
aandacht te willen voor de onderwerpen uit de kadernota/voorjaarsnota. Het 
presidium stemt in met het voorstel van de auditcommissie om twee parallelle sessies 
te houden. Het presidium geeft mee de presentaties op hoofdlijnen te doen en de 
essentie te benoemen. 
 

12. Rondvraag 
- De heer Smit vraagt n.a.v. de RIB over Ruijtenberg die op 23 april is verschenen 

naar het haalbaarheidsonderzoek uit 2022, waar destijds geheimhouding oplag. 
Kan dit worden gedeeld? 

- De heer Van Nunen vraagt naar de stand van zaken van de motie Verkoop Fort 
Lunet van 14 maart 2024. 

- De heer Van Nunen vraagt naar de stand van zaken motie Hermenzeil van 7 
november 2024, waarbij het college gevraagd wordt in het tweede kwartaal 2025 
met een raadsvoorstel verkoopprocedure aan de gemeenteraad voor te leggen. 
Op de raadsplanning staat dit voorstel nog niet genoemd. 

- Mevrouw Van de Weerd vraagt of de gemeente meedoet aan de nationale 
boomfeestdag (boomplantdag) van 19 november 2025. 

- De heer Van den Kieboom geeft aan dat in zijn wijk Hooijpolder inwoners 
aangeschreven worden over grond aangrenzend aan een erf en door die eigenaar 
gebruikt wordt. Dit is jarenlang gedoogd. Een paar jaar geleden liep eenzelfde 
actie in de kern Geertruidenberg. Wordt nu voor eens en altijd aangepakt, zodat 
dit voor de hele gemeente helder is? 

- Burgemeester Witte geeft aan dat het raadsvoorstel over de financiële 
redzaamheid in september komt. De planning wordt niet gehaald in verband met 
de afhankelijk van derden voor gegevens. 

- Burgemeester Witte en de heer Brunsveld zijn in gesprek met de jeugd die 
regelmatig bij het gemeentehuis rond hangt. De jeugd wil aan de raad meegeven 
waaraan zij behoefte hebben. 

- De besloten raad besluit van 8 mei 2025 zal plaatsvinden in de raadszaal vanwege 
het geluid. 

- De raad van Drimmelen werkt sinds kort met ambassadeurs. De ambassadeurs 
van de GGD willen en werkbezoek brengen. De heer Smit, de enige ambassadeur 
voor de GGD in de raad, heeft aangegeven dit een goed idee te vinden, maar zo in 
het laatste jaar voor de verkiezingen aan de late kant. 

 
13.  SLUITING 
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